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Rapla MPI Koja koosoleku protokoll nr.1                               06.01.2016 

     

Algus kell 11.15 lõpp kell 12.30 

Rapla, Kuusiku tee 5  

      

 

Koosoleku juhatajaks valiti  Marge Järvi 

Protokollijaks: Valve Kasemets  

Osalejad :  Marge Järvi (Märjamaa VPIÜ), Valve Kasemets ja Viivi Tabri (Kohila RÜ), Helmi 

Laoväli (Raplamaa VP), Marju Jaanimets ja Vladimir Korolkov (Rapla Linna PIS), Angelina 

Romanovski (Raplamaa KHÜ). 

 

Päevakord: 

 

1. 2015.a aruannete esitamine 

2. 2016.a Projektide esitamisega seotud küsimused 

3. 2016.a Rapla Koja tegevusplaanid 

 

OTSUSTATI: 

 

1. Kohustada ühinguid esitama aruanded 11.jaanuariks 2016. 2015.a aruanded on 

veel esitamata Raplamaa Reumaseltsil, Raplamaa Vaegkuuljate Ühingul ja Raplamaa 

Diabeetikute Seltsil.  

2. 60% eelarvest jääb Rapla Koja haldus- ja tegevuskuludeks, 40% eelarve 

rahadest jaotada Rapla Koja liikmeliste ühingute vahel. Ühingutel tuleb 2016.a 

projektid esitada hiljemalt 13.01.2016.a Rapla Kojale. Vastavalt SA EPIFondi 

protokollile (29.12.15), on võimalus Rapla Puuetega Inimeste Kojal taodelda raha 

2016.a tegevusteks HMN-ist. Teade oli ka eelnevalt meili teel ühingutele saadetud.  

3. Rapla Koja juhatus esitab täiendavalt projektitaotluse KOP-i kevadisse vooru 

suvekooli läbiviimiseks. Suvekooli vajadus – 2017. Aasta on Kojale juubeliaasta, on 

vaja teha korralikud ettevalmistused ja ka on tarvis koostada uus arengukava. 

Koosolekud jäävad toimuma kord kuus kolmapäevasel päeval. Marge Järvi küsis, 

kui tihti peaksid koosolekud toimuma. 

Marge Järvi osaleb RAEK-i MTÜ-de arenguprommi koolitusel, mis algab 14.01 

ja kestab 6 kuud. 

Marge Järvi osaleb aasta jooksul vähemalt ühel iga ühingu üritusel. Ühingute 

esindajad lubasid, et kutsuvad Koja juhatuse liikmeid oma üritustele. 

4. Marge Järvi valiti Rapla Maakonna Puuetega Inimeste Koja juhatuse 

esimeheks. Vladimir Korolkov tegi ettepaneku nimetada Marge Järvi juhatuse 

esimeheks.  

 

 

 

Koosoleku juhataja     Protokollija 

Marge Järvi      Valve Kasemets 

 


